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PROTOKÓŁ nr VIII 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 17 września 2019 r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

 
W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  
Na wniosek Wójta Gminy Osiek, do porządku obrad został dodany pkt 2) Podjęcie uchwały 
w sprawie przekazania informacji w trybie art. 95 ust. 2 ustawy z dnia 17 grudnia 2004 r. 
o  odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr VII z dnia 12 sierpnia 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania informacji w trybie art. 95 ust. 2 ustawy z dnia 
17 grudnia 2004 r. o odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   2 radnych  
 
Uchwała nr VIII/48/2019 została przyjęta większością głosów. 
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Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokości oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w  szkołach publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Osiek. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/49/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
  
Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania nagród 
ze  specjalnego funduszu dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Osiek. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/50/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Połączone Komisje są za 
przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/51/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/52/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.7 Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Osieku. 
 
Inwestycją jest zakup nowego samochodu. Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej 
uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/53/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.8 Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Skórzennie. 
 
Inwestycją jest remont pomieszczeń socjalnych i garażu oraz zakup sprzętu pożarowego. 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/54/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Bukowinach. 
 
Inwestycją jest zakup sprzętu pożarowego. Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej 
uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/55/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Kasparusie. 
 
Inwestycją jest zakup sprzętu ochronnego. Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej 
uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/56/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia  dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Radogoszczy. 
 
Inwestycją jest zakup sprzętu ochronnego. Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej 
uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr VIII/57/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.12 Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Osiek za I półrocze 2019 r. 
 
Informację i opinię RIO przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Połączone Komisje są za 
przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad przedstawioną informacją. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   2 radnych  
 
Informacja została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.13 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
Ad.14 Wolne wnioski. 
 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o termomodernizację budynku gospodarczego 
i budynków szkolnych – odpowiedzi udzielił Wójt – prace budowlane i projektowe 
są w trakcie. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o inwestycje budowy kanalizacji i wodociągu 
w Wycinkach. Odpowiedzi udzielił Wójt – na spotkaniu omówiono zakończenie inwestycji. 
 Radna Teresa Eggert zadała pytanie o spotkanie w ZUOK Stary Las. Odpowiedzi udzielił Wójt 
– było to zebranie sprawozdawcze i absolutoryjne. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o umowę na opracowanie dokumentacji modernizacji 
oczyszczalni ścieków. Odpowiedzi udzielił Wójt – umowa opiewa na sumę 75.000 zł 
i obejmuje też kosztorys remontu. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o przyszłość opieki zdrowotnej w gminie. Odpowiedzi 
udzielił Wójt – dotychczasowa umowa zakończyła się formalnie z końcem lipca, została 
aneksowana. Dwie zainteresowane firmy nie złożyły ofert. Nadal trwają negocjacje, główną 
trudnością jest znalezienie lekarzy oraz odległość od dużych miast. 
Radna Teresa Eggert poprosiła o naprawę dróg po budowie wodociągu Karszanek – Głuche. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o problemy z finansowanie szkoły publicznej. 
Odpowiedzi udzielił Wójt – będzie to tematem kolejnych spotkań komisji i rady 
Radny Jerzy Kłos dodał, że problemem z pozyskaniem firmy medycznej dla gminy nie jest 
raczej odległość, lecz dostępność lekarzy. 
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Radny Leszek Waliński zaproponował zwołanie sesji nadzwyczajnej w sprawie toczącego się 
przetargu na ochronę zdrowia w gminie. Odpowiedzi udzielili Przewodniczący i Wójt – jeżeli 
pojawi się taka potrzeba, radni zostaną poinformowani o zwołaniu sesji. 
Radna Teresa Eggert dodała, że ośrodek jest bardzo ważny, szczególnie dla mieszkańców 
seniorów. 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła znaczące wydarzenia, 
które odbyły się na terenie naszego powiatu, a w szczególności o dotacji dla OSP, nowych linii 
autobusowych, dokumentacji remontu drogi Jaszczerek-Kopytkowo, spartakiady emerytów. 
Radny Bartłomiej Owczarek zadał pytanie o tabliczki kierunkowe. Odpowiedzi udzielił Wójt 
– jeżeli uda się znaleźć środki, to może w listopadzie. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o wnioski na remonty dróg. Odpowiedzi udzielił Wójt – 
zostały zaakceptowane wszystkie cztery wnioski i szykujemy się do podpisania umowy. 
Prawdopodobnie nie obejdzie się bez kredytu. Złożone zostały kolejne 3 wnioski. 
Radna Teresa Eggert dodała, że w takim tempie budowy dróg, niedługo zostaną 
wyremontowane drogi w Głuchym. Odpowiedzi udzielił Wójt – priorytetem będzie łączenie 
miejscowości. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie czy można wnioskować o remonty ulic w Osieku. Odpowiedzi 
udzielił Wójt – można i jest to w planach. 
Radny Marek Derda zadał pytanie o spotkanie w sprawie jeziora Kałębie. Odpowiedzi 
udzielił Wójt – spotkanie dotyczyło przyszłych prac badawczych jeziora w celu określenia 
przyszłych działań. 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska dodała, że prace te były już 
wcześniej przeprowadzane. 
Wójt Janusz Kaczyński dodał, że nie obejdzie się bez budowy kanalizacji w Radogoszczy. 
Radny Jerzy Kłos powiedział, że największy interes w ochronie i rewitalizacji jeziora Kałębie 
powinien mieć właściciel – Skarb Państwa. 
 
Ad.15 Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:28. 
 
 
          
Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 
Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


